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aan JOKE SCHAUVLIEGE
VLAAMS MINISTER VAN OMGEVING, NATUUR EN LANDBOUW

De Watergroep  -  Capaciteitsvergoeding
 
In de commissievergaderingen van 26 april en 6 juni 2016 werd de vraag gesteld of de 
minister op de hoogte was van de extreme prijsstijgingen die De Watergroep heeft 
toegepast bij het aanrekenen van capaciteitsvergoedingen aan haar klanten. De tarieven 
zijn in bepaalde gevallen 11 keer hoger geworden zonder duidelijke informatie en 
communicatie naar de klanten.

In de commissie van 6 juni antwoordde de minister het volgende:
“De opdracht werd direct gegeven aan de regeringsafgevaardigde om op de 
eerstvolgende raad van bestuur tekst en uitleg te vragen over de verhoogde 
capaciteitsvergoeding. Dat is gebeurd op de vergadering van de raad van bestuur van De 
Watergroep van vrijdag 29 april 2016. De regeringscommissaris heeft gevraagd hoe de 
verhoging van de vergoeding is verrekend in het tariefdossier 2016. Hij heeft ook 
gevraagd om daarover een motiveringsnota over te maken aan de leden van de raad van 
bestuur. Die nota wordt voorbereid.”

1. Is de nota waarnaar de minister heeft verwezen op 6 juni, afgerond? Zo ja, wat zijn 
de conclusies? Zo neen, waarom is ze nog niet afgerond?

2. Is er intussen meer duidelijkheid waarom De Watergroep verhoogde tarieven voor 
capaciteitsvergoeding heeft ingevoerd? Kan de minister duiden of de tarieven die zij 
hanteren, en die aanzienlijk zijn verhoogd, wettelijk toegelaten zijn of niet?



JOKE SCHAUVLIEGE
VLAAMS MINISTER VAN OMGEVING, NATUUR EN LANDBOUW

ANTWOORD 
op vraag nr. 91 van 25 oktober 2016
van ROB BEENDERS

1. In bijlage vindt u de nota die door De Watergroep voorgelegd werd aan de leden van 
de Raad van Bestuur en bezorgd aan De WaterRegulator. 

2. Het onderzoek door de WaterRegulator naar de capaciteitsvergoedingen die in 2016 
worden toegepast, is nog lopende.

BIJLAGE

Nota


